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Mid-Autumn Festival Marketplace

Booth List
1. MyiCellar
2. Superwrap
3. Table of Finest
4. Tastiva
5. Shake to win
6. ChakFOTO
7. One Balance
8. Fruit Allocation
9. C.Connect Loyalty Registration 
10. chew & chill
11. Le Méridien Hong Kong, Cyberport
12. ILK Learning
13. BOCHK
14. F45 Training

Exhibition Gallery, L3, Core A, Cyberport 3



MyiCellar
Discover 8000+ wine, sake, gin and spirits. MyiCellar curate unique tasting experience. Our 

mission is to take your taste buds on an extravaganza, learning a thing or two about the bottle 
and share your favourite one with your friends.

薈集8000多款不同種類葡萄酒、清酒、Gin酒以及烈酒，輕易地在網上購買來自本地不同商戶精挑
細選的酒品。我們亦舉辦不同話題性的品酒活動。雲窖希望帶領您們體驗一個味蕾的盛宴，對酒及
其文化有更深入的了解。美酒之旅，始於雲窖！



Superwrap
Superwrap introduces an innovative, eco-friendly alternative to disposable plastic wrap. Our reusable 

beeswax wraps, adorned with unique designs, offer antibacterial, breathable, and waterproof 

qualities, extending food's freshness for over a year. Embrace sustainability with style!

Superwrap透過科技提供由回收廢料生產至銷售的一站式解決方案，我們讓紡織品廢料重生，將其轉
化為食品包裝蜂蠟布，以幫助減少紡織、食品包裝及食物的浪費。我們的再生蜂蠟布是一種可重複使
用超過一年和生物降解的塑料膜替代品，方便使用並具有抗菌、透氣、防水等特性。此外，我們利用
科技來促進廢棄物收集、生產及分配的整個過程，提升減廢效能！



Table Of Finest
We are a group of people that believe power bank should be more than just a functional device; it 

should be an expression of your personal style. We are passionate about designing and creating 

power banks that are as unique and special as our customers.

行動電源不僅僅是一個功能性設備，還應該能表達您的個人風格的日常用品。我們是一群相信熱衷
於設計和美感的團隊，致力令這個日常沉悶的充電過程加添樂趣。



Tastiva
Tastiva Wine Platform - a e-commerce solution that empowers wine enthusiasts and educators to 

create their own online retail store, connecting thousands of wine products with no upfront cost.

Tastiva葡萄酒平台 - 一個電子商務解決方案，使葡萄酒愛好者和教育者能夠創建自己的在線零售商
店，無需前期成本即可連接數千種葡萄酒產品。



Shake To Win
賞遊地文化體驗APP連結全球4000多家藝術機構和文化遺產，讓華語旅行者輕鬆探索15國、70多
城市的文化精髓。心選商城更帶來獨特藝術產品，讓世界文化觸手可買。

The ShaketoWin cultural experience app connects over 4,000 art institutions and cultural heritage 

sites worldwide, allowing Chinese travellers to easily explore the cultural essence of 15 countries 

and 70+ cities. The curated marketplace also offers unique art products, bringing global culture 

within reach.



ChakFOTO
Leveraging cutting-edge 3D imaging, AI and Web3 Technologies, ChakFoto provides a versatile 

range of immersive Photo Booth products and services, including 2D/3D Photo Booths, XR 

Holographic Boxes, and 2D/3D Photo Printing Stations. Our offerings cater to diverse markets 

such as B2B, B2C, and C2C, serving event organizers, wedding planners, photographers, 

educational institutions, and more.

ChakFoto 利用先進的3D成像技術，人工智能和Web3 技術，提供沉浸式的拍照產品和服務，包括
2D/3D AI 拍照亭、XR全息櫃和2D/3D照片打印站。我們的產品適用於不同市場，如B2B、B2C和
C2C，服務對象包括活動和婚禮策劃、專業攝影師、學校和教育機構等。



One Balance
One Balance Clock is a Smart Optical Chronometer inspired by the Hubble Space Telescope, a time machine, collects glowing light 

from the vast galaxy, can be legible accurately and has exceptional capability in lowlight visibility.

Innovative Smart Optical Chronometer with NO HANDS, NO DIAL, NO SCREEN. Its perpetual glowing light can be borderless and 

seamlessly applied to any physical material, creating fascinating effects in your home, office, public space, etc.

Exceptional Lowlight Visibility outperforms all the luminous features assembled on traditional clocks, even leading and dominant 

Clockmakers worldwide. 

Chromatic Mood Expression uses optical science to release magic light effects around the environment, resonating with your feelings.

One Balance Advanced Technology (Hong Kong) Limited, founded in 2018, specialises in product design, engineering, and innovation. 

We aim to establish a global luxury timepiece brand that heralds a new era where age-old craftsmanship meets avant-garde 

technological advancements.

正負壹先進技術（香港）有限公司成立於2018年，專註於設計工程与创新，提供毫不妥协品质的，独特的，可持续的产品与服务，旨
在創建一個全球的輕奢鐘表品牌。



chew & chill
Sustainable Snacking 

We're on a mission to spark a sustainable future where every move we make plants the seeds for a greater planet, 

and a brighter tomorrow for all. 

Delivered Innovatively 

We're jazzing up the snacking scene with 

our sustainable treats, delivering them 

through fun events and partnership that 

amp up the brand experience!



Le Méridien Hong Kong, Cyberport
Le Meridien Hong Kong Cyberport is a chic modern lifestyle hotel providing an authentic and 

elevated discovery experience. Completely transformed in 2022 this pet-friendly hotel in Hong 

Kong has a mid century modern aesthetic emphasizing natural materials contrasted by darker 

tactile design features creating a fresh and welcoming ambiance. Its the perfect option for 

rejuvenating stays, memorable meals, motivating meetings and engaging events, catered to 

individual needs, complemented by technology, sustainability and innovation. With 170 spacious 

rooms and suites, 4 distinctive dining options including Al Fresco a pet friendly environment a 

stunning outdoor swimming pool, 2 gyms and surrounded by verdant nature Le Meridien Hong 

Kong Cyberport stands out in Hong Kong. The hotel is close to a range of cultural, historic and 

entertainment destinations with a complimentary shuttle service ensuring seamless exploration 

and discovery.



ILK Learning
即學課程預訂平台，一站式完成課程搜尋、預訂和支付流程，為家長和學校提供各類兒童課程和活動，
提升整體生活質素，同時協助教室及導師以零成本增加曝光率，輕鬆接觸潛在學生。

ILK is a one-stop class booking system to connect parents and schools with a wide range of 

children's courses and activities. Our all-in-one platform streamlines class search, booking, and 

payment, enriching users' lifestyles altogether.  We collaborate closely with our education partners, 

helping them reach potential students effortlessly at zero cost.



Experience Zone
Go Green, L4, Core A, Cyberport 3

ATTA 
Experience

ChakFoto 
Photobooth

Hidden Boss 
Lantern Riddle 
Game

“Reach The Star”
Workshop*

*For registered participants only

Booth List
1. WeMakeGift “Reach The Star” Workshop
2. Hidden Boss Riddle Game
3. ChakFOTO Photobooth
4. ATTA Experience



WeMakeGift
About “Reach The Start” Workshop

"Gazing at the stars, they seemed impossibly distant. But with the support of those around me, I 

was lifted, step by step, infused with the strength to reach for the highest.” This gift is  designed 

to express  gratitude. Enhance the scene with miniatures, perfectly suited for figures under 3cm 

tall.

「凝望星空，那些星星似乎遙不可及。然而，在身邊朋友的支持下，我逐漸被鼓舞，充滿了追逐更
高理想的力量。」這份禮物旨在表達感謝之情，可放置三厘米以下的角色擺設。透過增添一些迷你
小品，令它更顯獨特風格。



Hidden Boss
Hidden Boss Limited is dedicated to creating engaging digital experiences that bring communities 

together. Immerse yourself in our interactive lantern riddle game!

We provide Employer of Record services for Hong Kong tech startups, enabling their expansion 

through talent acquisition in Malaysia. We also offer cost-effective game development, EdTech, 

and other IT solutions.

Hidden Boss Limited 致力於創造引人入勝的數位體驗，讓社區團結在一起。快來沉浸於我們的互
動燈籠謎語遊戲吧！

為香港科技初創企業提供名義僱主服務，幫助他們通過在馬來西亞的人才招聘實現擴展計劃。我們
還提供遊戲開發、教育科技等各類 IT 解決方案。



ATTA
ATTA Technologies, a sports tech company was founded to revolutionize the world of sports 

through technology. We bring Artificial Intelligence (AI) powered data analytics into sports. Our 

mission is to use technology to quantify sports training, create improved and enhanced sports 

training experience for our users, and to use big data to discover new and upcoming athletic 

talent.

ATTA Technologies 是於2020年在香港成立的運動科技公司。我們的使命是將人工智能科技（AI）
所收集的數據分析融入運動訓練當中。我們希望將科技應用於運動訓練，從而提供一個更方便更有
效率的訓練體驗給不同的用戶，而且透過大數據分析去發掘更多具潛力的運動員。
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